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Grundejerforeningen Vilhelmsro                                                                                   Fredensborg den 26/3 2023 
 

Hermed indkaldelse til bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vilhelmsro. 
 
Til: Steen Hansen #209, Rasmus Lyskov #134, Jette Nissen #117, Berit Jensen #221, Ove Ferrini-

Lundgren #313,  
Afbud: Martin Ishøy #124 Rasmus Lyskov # 134 
Tidspunkt: Onsdag den 29/3 2023 kl. 19:30 – 21:30 
Sted: Hos Steen  
 
Dagsorden: 
 
Punkt 1.  

• Valg af referent  

•  Berit Jensen 
Referat fra møde afholdt den 19/1 2023 er udsendt og godkendt 

 
Punkt 2. Nyt fra kasserer, v. Jette. 

• Regnskab for 2022, se mail fra Jette 

• Budget for 2023, se mail fra Jette 
Budgettet blev tilrettet og godkendt af bestyelsen, Jette afleverer regnskab og budget til revisor 
 

• Hvidvask erklæringer, se mail fra Jette 
Alle bestyrelsesmedlemmerne skal selv indberette via Nordea via linket fra Jette , gerne hurtigt 
muligt.  

• MitID Erhverv 
Steen har forsøgt at oprette MitId. 
 

Punkt 3. Hjemmeside og Facebook, v. Martin. 
Der er 290 Facebook brugere. 
 

Punkt 4. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit. 
Træet ved transformationen ved overgang mellem 100 ulige og 200 ulige spørger Berit gartneren 
om da barken falder af træet – sikkert gået ud ?  
Vi har konstateret at flere og flere sætter skraldespandene udenfor egen matrikel selvom dette ikke 
er lovligt. 
 

Punkt 5. Status på salg, v. Steen. 

• Til salg:  #307 er nyligt sat til salg og #432 er stadig til salg 

• Seneste salg: Intet salg 
 

Punkt 6. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen. 

• Onefiber/Globel One 

• Mange henvendelser om hvornår de bliver færdige samt hvem der står for reetablering 
Det er tilsyneladende TDC der er synderen, da det ikke er alle der har meldt sig til TDC,  
der har etableret fibernet endnu.  

 

• Henvendelse fra Grundejerforeningen Ryttergården efter informationsmøde om fjernvarme afholdt 
den 31/1 
Vi blev enige om ikke at foretages noget da interessen skal være på mindst  600 boliger. 

 
Punkt 7. Generalforsamling, torsdag den 20/4 kl. 19.30 

• Lokale på skolen er på plads 

• Indbyde en foredragsholder? 
Steen prøver at kontakte Vej og Park til at komme  
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• Printe indbydelse, forslag til indbydelse vedhæftet 
Jette sørger for at printe indbydelserne 

• Omdeling af indbydelse 
Berit omdeler dem til alle husstandene 

• Lægge på hjemmeside of Facebook 
Martin lægger indbydelsen på Facebook og orinterer på hjemmesiden 

 
Bestyrelsesmedlemmer (vælges for 2 år): 

• Martin Ishøj #124, modtager genvalg 

• Jette Nissen #117, modtager genvalg 

• Berit Jensen #221, modtager genvalg 
 
Suppleanter (vælges for 1 år): 

• Ove Ferrini-Lundgren #313, modtager ikke genvalg 

• Lars Bech #412, modtager ikke genvalg 
 
Revisor og revisor suppleant (vælges for 1 år): 

• Anders Albrechtsen #241, modtager ikke genvalg 

• Henning Poulsen #249, modtager ikke genvalg 

• Kirsten Poulsen #249, modtager ikke genvalg 
 
Punkt 8. Kommende aktiviteter 

• Generalforsamling 20/4 

• Sommerfest 
Der arrangeres ikke sommerfest i 2023 pga. manglende tilslutning de seneste år 
Bestyrelsen afholder ikke sommerfest, hvis der er nogen der vil stå for det. 
 Der afsat et beløb til afholdelsen. 

 
Punkt 9. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder. 

• 17/5 2023  
 
Punkt 10. Eventuelt. 

• Der blev diskuteret ejerforhold af den glemte sø 9 GK. 
Den tilhører Kommunen , der ligger en gammel aftale at Grundejerforeningen slår græsset  
på 9 GK mod at Kommunen slår græsset på 9 IL når de alligevel slår på (9BT + 9IO) som ejes af 
Kommunen. 
 


